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College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 

 

Huizen, 2 september 2022 

 

Betreft: Commissievragen ‘Stand van zaken BNI-terrein’ 

 

Geacht college, 

Op 11 augustus 2022 was in het Nieuwsblad voor Huizen te lezen dat er een aanvraag ligt voor een 

omgevingsvergunning op de hoek van het terrein aan de Havenstraat/Rokerijweg voor wat 

bedrijventerrein ‘De Rookerij’ genoemd wordt. De termijn hiervoor loopt volgens de beschikbare 

informatie nu op 6 september af.  Het terrein zal plaats gaan bieden aan twee bedrijfsverzamel-

gebouwen met samen in totaal 25 bedrijfsunits en 68 parkeerplaatsen. Het plan past volgens de 

ontwikkelaar DHB2 bijna in het bestemmingsplan. Duidelijk is dat de bedrijvigheid in dit gebied 

hierdoor versterkt wordt. 

 

De voorgevelrooilijn zou ten opzichte van gebouw 2 inmiddels aangepast moeten zijn. Op de daken 

komen een soort zaagtanden, die wat lijken op de oude gebouwen. Het hoogste punt is 12 meter 

hoog, en zou ook passen binnen het bestemmingsplan. De uitgang van het terrein zou richting de 

Havenstraat komen te liggen waar een lantarenpaal en boom in de weg staan.  Hoewel op de 

gepubliceerde tekening nu wel twee uitritten te zien zijn. 

https://www.nieuwsbladvoorhuizen.nl/nieuws/buurt-wijk/293821/laat-bedrijventerrein-de-rookerij-droom-van-cultureel-levendige
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Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

1. Bent u evenals de ontwikkelaar van mening dat het voorliggende plan voor bedrijventerrein 

‘De Rookerij’ in het bestemmingsplan past? Zo nee, waarom niet? 

2. Hoe beoordeelt u de kwaliteit van de toe te passen materialen, de hoeveelheid groen en het 

ontwerp zelf en in welke mate draagt het bij aan verlevendiging van de Havenstraat? 

3. Wordt of is de omgevingsverguning daadwerkelijk op 6 september 2022 afgegeven? 

4. Hoe kijkt u aan tegen het verwijderen en/of verplaatsen van een lantaren en boom aan de 

Havenstraat voor een uitrit? 

5. Krijgen ondernemers uit Huizen die zich op dit bedrijventerrein willen vestigen voorrang? 

6. Kunt u aangeven hoeveel ruimte er op het voormalige BNI terrein na invulling van dit 

bedrijventerrein nog overblijft en hoe de eigendomsverhoudingen daarvan zijn? 

Ik zou schriftelijke beantwoording voorafgaand aan en anders mondelinge beantwoording tijdens de 
komende commissie Fysiek Domein zeer op prijs stellen 

Met vriendelijke groeten, 

 
 
Rob Bource  / SGP Huizen  


